
I EUROPEJSKI 
KONGRES JAKOŚCI  
relacja z wydarzenia

Potencjał naturalnych witamin życia 

Redaktor prowadzący: Monika Klimczyk, zespół: Sylwia Stadler, Marta Prusek-Galińska, Łukasz Bąk, Agata Paziewska, Katarzyna Krawiec, Marta Hajda, Mariusz Dorosiński,  
Natalia Zarzeka, Justyna Toros-Kotońska, Aleksander Kluba, Anna Golińska, Jakub Bieniak, korekta: Agnieszka Strzelczyk, DTP: ADATTO.com.pl, wydawca: Public PR Marcin Kałużny,  
dyrektor zarządzający wydawnictwa: Krzysztof Stadler, adres: 40-384 Katowice, ul. Ks. Bpa Bednorza 2a-6, tel: 32 661 49 71, sekretariat@jakoscroku.pl

nr 4 (114) 
28 KWIETnIA 2015 
magazyn 
InFORmaCyJnO 
- PROmOCyJny

>> 2 >> 3Rozmowa z Ernestem Bartosikiem,  
Dyrektorem Generalnym  
UNIPHARM Sp. z o.o.

„Czekałem na taki Kongres” 
 – prof. Andrzej Blikle, 
 autor książki „Doktryna  Jakości” 
  i gość  specjalny I EUROPEJSKIEGO KONGRESU JAKOŚCI

Zgłoś się do programu:

www.jakoscroku.pl

QT | nr 4 (114) | wTorek 28 kwieTnia 2015 | magazyn Informacyjno-Promocyjny jakoscroku.plE6

 � Jak duży jest obszar działa-
nia przedsiębiorstwa?

– Aktualnie obsługujemy 
dziewięć gmin. Każda z in-
dywidualną specyfiką swego 
rynku. W obszarze tym znaj-
duje się również kilka miast, 
a wśród nich duża aglomeracja 
miejska, czyli Tychy. Ogółem 
obsługujemy trzystutysięczną 
populację odbiorców. Ponad-
to jesteśmy drugim co do wiel-
kości odbiorcą wody w obsza-
rze działania Górnośląskiego 
Przedsiębiorstwa Wodociągo-
wego S.A. 

 � W jakim kierunku rozwija 
się RPWiK Tychy?

– Zmierzamy w stronę opty-
malnego zarządzania siecią, 
poprzez dogłębny monitoring 
jej pracy, który wiąże się z od-
powiednim opomiarowaniem 
urządzeniami dostarczający-
mi szczegółowych danych na 
temat jej funkcjonowania oraz  
systemem zdalnego nią stero-
wania. Konsekwentnie roz-
budowujemy zintegrowany 
system informatyczny zarzą-
dzania siecią, wykorzystują-
cy moduły informacji prze-
strzennej (GIS) czy obsługi 
rynku (iBOK). Infrastruktura 
teleinformatyczna umożliwia 
dostęp on-line do danych sys-
temowych, przez co praca sieci 
śledzona jest w sposób ciągły. 
Zapewnia to optymalną szyb-
kość reakcji na wszelkie awarie 
i zapewnia utrzymanie wyso-
kiej stabilności pracy obsługi-
wanych przez nas systemów.

 � Co stanowi podstawę funk-
cjonowania RPWiK Tychy S.A.?

– Dążenie do osiągania naj-
wyższych standardów związa-
nych z obsługą rynku. Chcemy 
w sposób trwały utrzymywać 
odpowiedni poziom - niezbęd-
ny, by uchodzić za przedsię-
biorstwo w pełni realizują-
ce oczekiwania tego rynku. 
Ten wysoki standard wią-
że się z wyposażeniem jakim 
dysponujemy - sprzętem spe-
cjalistycznym oraz oprogra-
mowaniem informatycznym, 

zarówno w obszarze monito-
ringu sieci, jak i obsługi nasze-
go klienta docelowego. 

 � RPWiK Tychy S.A. zostało 
nominowane do tytułu JAKOŚĆ 
ROKU 2015 w kategorii USŁUGA. 
Czym jest dla Pana takie wyróż-
nienie?

– Czymś niezwykle no-
bilitującym, jednak przede 
wszystkim daje ogromną sa-
tysfakcję  z właściwie obra-
nego przez firmę kierunku 
działania. Wynika on bezpo-
średnio z filozofii realizowa-
nej przez Zarząd firmy, sta-
wiający zdecydowanie na 
najwyższą jakość usług, osią-
ganą przez permanentny roz-
wój firmy. 

 � Jakimi innymi nagrodami 
może pochwalić się Pana 
firma?

– Otrzymaliśmy już spo-
ro wyróżnień, m.in. Przed-
siębiorstwo Fair Play, Gazela  
Biznesu czy Oskar Budownic-
twa, jednak wyjątkową po-
śród nich jest trzecia nagro-
da w organizowanym przez 

Państwową Inspekcję Pra-
cy, ogólnopolskim konkur-
sie „Pracodawca – organiza-
tor pracy bezpieczniej.” Przy 
okazji tego projektu przecho-
dziliśmy wnikliwy audyt do-
tyczący bezpieczeństwa pracy 
w przedsiębiorstwie, którego 
wynik był dla nas bardzo po-
zytywny.

 � Jakie cele stawia sobie 
przedsiębiorstwo na najbliż-
sze lata?

– Jednym z naszych głów-
nych zadań jest ukończenie 
projektu pozyskiwania wód 
głębinowych, jako koncep-
cji strategicznego zabezpie-
czenia alternatywnego źró-
dła dostawy wody dla miasta 
Tychy. Wynika to z potrzeby  
utrzymania ciągłości dostawy 
wody dla jego mieszkańców. 
Jesteśmy także zdeterminowa-
ni, aby nadal podnosić stan-
dard naszych usług, poprzez 
wszechstronny rozwój firmy. 

 � Dziękuję za rozmowę.
Jakub Bieniak

Plast-Farb w woj. kujawsko-
-pomorskim znany jest od 1981 
roku, jednak obecne towary wy-
twarza od lat 90. poprzedniego 
wieku. W 2008 roku firma poja-
wiła się jako pierwsza na polskim 
rynku opakowań bezpiecznych, 
wprowadzając też indywidual-
ne systemy znakowania kopert, 
co poprawia ochronę paczek i li-
stów.  W jej ofercie można wy-
różnić pięć grup produktów: ko-
perty, torby, opakowania zwykłe 
i biodegradowalne oraz taśmy 
plombujące. 

Sztandarowym projektem jest 
innowacyjna koperta bezpiecz-
na o nazwie PlastSafe. Dedyko-
wana została przede wszystkim 
bankom i firmom, przewożą-
cym ważne informacje, chcą-
cym mieć pewność, że paczka 
nie była wcześniej otwarta. Sze-
reg rozwiązań, zastosowanych 
przez inżynierów pracujących 
w przedsiębiorstwie, skutecznie 
ją chroni.

– W naszej działalności nie-
ustannie nastawiamy się na in-
nowacyjność – podkreśla Ewa 
Grudowska, prezes zarządu 
Plast-Farb Sp. z o.o. Sp. k. – Przez 

kilka lat pracowaliśmy nad tym, 
aby nasze wyroby odpowiadały 
najwyższym normom jakościo-
wym. Rozmawiamy też z klien-
tami i staramy się odpowiadać 
na ich potrzeby – dodaje.

Pracownicy na bieżąco spraw-
dzają jakość artykułów, przepro-
wadzając szereg niezbędnych 
badań przez cały cykl produk-
cyjny. Co więcej, firma nie ko-
rzysta z podwykonawców, więc 
ma pełną kontrolę nad wszyst-
kimi etapami produkcji. Zaufa-
li jej już odbiorcy z państw skan-
dynawskich, Europy Zachodniej 
i Wschodniej. Obecnie przedsię-
biorstwo chce wejść na rynek 
południowy. 

Zarząd Plast-Farb nie zapo-
mina o środowisku. Do pro-
dukcji opakowań biodegra-
dowalnych wykorzystują 
surowiec kompostowalny na 

WODOCIĄGI | RPWIK TYCHY S.A. nominowane do tytułu JAKOŚĆ ROKU 2015 w kategorii USŁUGA 

Zintegrowana jakość

OPAKOWANIA | Innowacyjne bezpieczeństwo przesyłek 

Chronią paczki i listy
Rozmowa z Ryszardem 
Błaszków, Dyrektorem 
Lesaffre Polska S.A.

Rozmowa  
z Krzysztofem 
Zalwowskim,  
Prezesem Zarządu  
RPWiK Tychy S.A.

Koperty PlastSafe firmy Plast-Farb przeznaczone są do bezpiecznego przewożenia 
przesyłek i dokumentów. Zastosowane zabezpieczenia przeciwdziałają wszelkim 
próbom otwarcia przed dostarczeniem do odbiorcy. Za wysoką jakość oraz innowa-
cyjność przedsiębiorstwo otrzymało nominację do programu JAKOŚĆ ROKU 2015.

 � Ostatnio polski rynek sztur-
mem zawojowały Drożdże 
Babuni do słodkich wypie-
ków. W tym roku produkt ten 
pretenduje do tytułu JAKOŚĆ 
ROKU INNOWACJA 2015. Pro-
szę powiedzieć na czym po-
lega jego wyjątkowość? 

– To genialny wyrób dedyko-
wany entuzjastom kochającym 
oddawać się zarówno przyjem-
ności pieczenia jak i jedzenia 
doskonałego polskiego specja-
łu - drożdżowego ciasta. Kul-
tura wypieku placka sięga bar-
dzo dawnych czasów i uchodzi 
za dosyć trudną sztukę. Obala-
my ten mit - nasz produkt daje 
możliwość dwa razy szybsze-
go pieczenia  i uzyskania nie-
powtarzalnej struktury, lek-
kości oraz smaku, który wręcz 
rozpływa się w ustach. Warto 
kultywować tradycję pieczenia, 
która stanowi doskonałą oka-
zję do miłego spędzenia czasu 
w gronie najbliższych.

 � 15 lat temu  francuska spółka 
Lesaffre wprowadziła swoją 

bogatą ofertę drożdży na pol-
ski rynek. Dziś cieszą się one 
dużym zaufaniem wśród kon-
trahentów. Co stanowi czynnik 
decydujący o podjęciu współ-
pracy właśnie z Lesaffre?

– Dla klientów jesteśmy bar-
dzo atrakcyjnymi partnera-
mi z trzech względów. Przede 
wszystkim jakość stanowi dla 
nas priorytet i wynika z wdrożo-
nych systemów oraz załogi, któ-
ra angażuje się w realizację każ-
dego elementu danego procesu. 
Oprócz dbałości o dostarczany 
produkt i zaplecze logistyczne, 
dokładamy wszelkich starań do 
tego, aby piekarnie były zaopa-
trywane na bieżąco z wszelkimi 
nowościami, które mogą uspraw-
nić ich pracę. W tym celu jeździ-
my do partnerów i prezentuje-
my jak dane rozwiązanie może 
sprawdzić się w jego zakładzie. 

 � Co według Pana stanowi 
priorytet wpływający na suk-
ces firmy i satysfakcję jej pra-
cowników?  

– Odwołując się do prakty-
kowanych wartości - dla spół-
ki od zawsze najważniejsi byli 
ludzie. Dysponujemy niezwy-
kle nowoczesnym zmechanizo-
wanym zakładem i posiadamy 
wdrożone systemy zarządza-
nia jakością. Jednak bez odpo-
wiedniego działania zaanga-
żowanej i wyszkolonej kadry 
to tylko suche zapisy. Każ-
dy z pracowników ma udział 
w sukcesie jaki Lesaffre osią-
gnęła w Polsce. Dzięki temu 
wszystko co dzieję się w spół-
ce spotyka się z dużym zaan-
gażowaniem ze strony załogi. 
Ludzie postrzegani są przez 
nas zarówno jako pracowni-
cy, jak również jako społecz-
ność, w której funkcjonujemy. 
Czynnie angażujemy się w ak-
cje społeczne, wspierając po-
trzebujących w wielu aspek-
tach. Uważamy to za nasz 
społeczny obowiązek. 

 � Dziękuję za rozmowę.
Natalia Zarzeka 

BRANŻA PIEKARNICZA | Drożdże Babuni do słodkich wypieków 
pretendują do tytułu JAKOŚĆ ROKU 2015 INNOWACJA 

Mistrzowie wypieków

W ciągu 23 lat istnienia, nie-
wielki zakład zaczynający od 
zera przekształcił się w przed-
siębiorstwo, zaliczane do abso-
lutnej czołówki europejskich 
producentów wiader i opako-
wań z tworzyw sztucznych. 
W dodatku dzięki swoim inno-
wacyjnym rozwiązaniom wy-
znacza trendy w całej branży 
opakowań. 

Fundament działań Plast  
Service Pack, stanowi połącze-
nie trzech komponentów: od-
powiedniej jakości materiału 
- polipropylenu, atrakcyjnego 
designu wynikającego ze zna-
komitych projektów oraz wy-
sokiej funkcjonalności. 

Pojemniki i wiadra pro-
dukowane zgodnie z trzema 
powyższymi zasadami już 
dawno osiągnęły uznanie na 
rynku. Jednak największym 

przełomem było stworzenie 
absolutnie innowacyjnej tech-
nologii Double Lock, która na 
stałe zmieniła świat opako-
wań. Powstała ona w wyniku 
potrzeby wynalezienia obudo-
wy, gwarantującej transport 
towaru - do każdego miejsca 
na świecie - w stanie idealnym. 
Umożliwia to hermetycznie 
szczelne, podwójne zamknię-
cie. Ponadto poprzez budowę 
nieprawdopodobnie mocnej 
korony wiadra, praktycznie 
nie może ono ulec otwarciu, 
ani zniszczeniu. Na podsta-
wie badań stwierdzono, iż  
Double Lock wytrzymuje 
o 60% czasu dłużej niż inne 
podobne rozwiązania. Już te-
raz został uznany „opakowa-
niem wszechczasów”. Wyni-
ka to z faktu, iż dystrybucja tej 
technologii odbywa się do 22 
krajów i tym samym podbiła 
kilka niezwykle trudnych ryn-
ków zagranicznych. 

Double Lock pokazuje, że 
polski produkt też może pod-
bić świat.

Jakub Bieniak
Więcej na:  

www.plastservicepack.pl

Sztuka 
pakowania

Przemysł opakowaniowy to wbrew pozorom jeden 
z największych przemysłów na świecie. Pojemniki są 
bowiem nieodłącznym elementem wielu dziedzin na-
szego życia. Nie muszą jednak być one tylko biernym 
do niego dodatkiem. Konrad Rumiński - właściciel Plast 
Service Pack sprawił, iż stanowią same w sobie kre-
atywną sztukę, połączoną z najwyższą jakością i nie-
zawodnością.

bazie skrobi kukurydzianej. 
Rozkładają się one przy odpo-
wiednich warunkach nie dłu-
żej niż pół roku. Firma może się 
poszczycić, jako jedna z nielicz-
nych w Polsce, posiadanym cer-
tyfikatem kompostowalności. 
Ekologiczne rozwiązania cie-
szą się popularnością w kra-
jach nordyckich i na Zachodzie, 
ponieważ to tam mieszkańcy 
mają większą świadomość dba-
nia o środowisko. 

– Kompleksowo obsługujemy 
każdego klienta: począwszy od 
sprawdzenia jego potrzeb, po-
przez przygotowanie projektu, 
aż do finalnego towaru – wyja-
śnia Ewa Grudowska. – Chce-
my pozostać w grupie liderów 
opakowań bezpiecznych i roz-
wijać nowe gałęzie przemysłu - 
puentuje.  

Justyna Toros-Kotońska


